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Fråga till Adam Reuterskiöld om strategi för oberoende av rysk gas, olja och uran

I samband med Rysslands krig mot Ukraina blir det allt mer påtagligt vilket hot det innebär 
att vi, liksom övriga EU, är beroende av rysk gas, olja och uran. I den ursprungliga versionen 
av kommunens energistrategi framgår det att vi ska verka för förnybar energi. Inför 
antagandet i kommunfullmäktige kom detta att ändras till fossilfri energi. Med detta menas i 
klarspråk alltså uran som används till kärnkraft. En stor andel av det anrikade uranet som 
används i svenska kärnkraftverk kommer från Ryssland.

Planerar du Adam att öka takten i omställningen till förnybara bränslen och hållbar energi för 
att vi ska slippa vara beroende av Ryssland?

Ulrika Sandin (MP)


